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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 12 februari 2019

Beheer en Realisatie - Omgevingszorg

3 2019_B&W_00060 Nota van antwoord  vragen CDA zonnepark Willemsoord

Samenstelling:

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De fractie van het CDA heeft schriftelijke vragen gesteld over grootschalige zonneparken. Hieronder 
vindt u de beantwoording van de vragen.

 

1.  Wat is de stand van zaken met betrekking tot de realisering van het grootschalige 
zonnepark (30 ha) bij Willemsoord?

De gemeente is in overleg met de initiatiefnemer en de lokale coöperatie Willemsoord en de 
omgeving om het initiatief te faciliteren en zo te werken aan onze duurzame ambities. 

2.  Wordt bij de toetsing van initiatieven een zogenaamde ‘zonneladder’, een 
beleidsinstrument dat aangeeft op welke plekken zonne-energie gerealiseerd kan 
worden, toegepast?

Nee, van een 'zonneladder' als bedoelt is nog geen sprake. Parallel aan dit initiatief wordt het beleid 
zon op grond vorm gegeven. Wij willen dit in het voorjaar 2019 voorleggen aan de raad. Gelijktijdig 
hieraan zijn we in gesprek met initiatiefnemers en de omgeving en worden de voorgenomen 
uitgangspunten van het beleid meegenomen. Na vaststelling van het beleid wordt het initiatief in de 
procedure getoetst aan het dan vastgestelde beleid.

3.  Wil het college toezeggen dat initiatieven voor zonnevelden in de open ruimte eerst 
voor een principetoestemming aan de gemeenteraad worden voorgelegd zolang nog geen 
beleid op dit vlak is vastgesteld?

Ja, die toezegging willen wij doen. Wij willen de beleidslijn voor zon op grond aanbieden voor 
behandeling in de raad van april.

4.  Voor de CDA-fractie is participatie van de omgeving een harde eis bij initiatieven op 
het gebied van zonne-energie in verband met lokaal draagvlak. In hoeverre is er sprake 
van participatie van omwonenden bij het zonnepark Willemsoord?

De lokale cooperatie Willemsoord trekt samen met de ontwikkelaar op in dit initiatief. Er hebben al 
verschillende contactmomenten met de omgeving plaatsgevonden over mogelijkheden van 
samenwerking/participatie. Bij de definitieve beoordeling zullen wij het aspect participatie zeker 
meenemen in ons advies.
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5.  Gezien het resultaat van het onderzoek van de Business Club Steenwijkerland (flyer 
ingekomen stuk raadsvergadering 9 okt. 2018 nr 4.0) zijn er andere alternatieven verder 
onderzocht, zoals opschaling van Biomassa (IJsbeer Energie) en Agro Giethoorn?

Alternatieven worden meegenomen en onderzocht in de totale transitieopgaveopgave. Wij willen dit 
voorjaar 2019 het beleid zon op grond voorleggen aan de raad  als onderdeel van deze totale opgave. 
Daarnaast lopen er nog vele andere trajecten die uiteindelijk in overleg met de raad zullen leiden tot 
het vaststellen van de opgave en de energiemix waarin deze opgave te realiseren is. Hierin zal ook 
biomassa een rol spelen. 

6. Wat zijn de criteria om als energiecoöperatie in aanmerking te komen voor een 
startsubsidie van € 10.000?

Het moet een duurzaam collectief, voor iedereen toegankelijk en maatschappelijk initiatief zijn, de 
initiatiefnemer moet een bestuur benoemen, beschikken over een IBAN en KvK nummer 
en een postadres in de gemeente Steenwijkerland.

Vervolg
Het vervolg zit al verweven in de beantwoording van de vragen.

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen CDA - zonnepark Willemsoord.pdf



Schriftelijke vragen van het CDA Steenwijkerland aan het  college  
conform artikel 39 van het Reglement van Orde 

Aan het college van B&W van Steenwijkerland,                                          17 december 2018 
                     
Onderwerp: Grootschalige zonneparken Steenwijkerland 
  
Geacht college,  

De CDA-fractie Steenwijkerland is voorstander van duurzame coöperaties op het gebied van 
zonne-energie. Positieve voorbeelden hiervan zijn de coöperatie Dwarsgracht en 
Willemsoord, welke laatste onlangs een startsubsidie van 10.000 euro van het college heeft 
gekregen. Wij maken ons echter zorgen over de wildgroei aan grootschalige zonneparken 
die ook in onze gemeente dreigt te ontstaan. Voorbeeld hiervan is het 30 hectare grote 
zonnepark bij Willemsoord. Als CDA-fractie vinden wij dat we om versnippering te 
voorkomen zuinig dienen om te gaan met de groene ruimte in onze prachtige gemeente. De 
fractie is van mening dat er in Steenwijkerland  nog meer dan voldoende ruimte is voor 
zonnepanelen op (bedrijfs)gebouwen. Ook de combi asbest eraf en zonnepanelen erop 
vinden wij een goede oplossing.  

Naar aanleiding van het initiatief in Willemsoord heeft de CDA-fractie de volgende vragen:  

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de realisering tot het grootschalige 
zonnepark (30 ha)  bij Willemsoord? 

2. Wordt bij de toetsing van initiatieven een zogenaamde ‘zonneladder’, een 
beleidsinstrument dat aangeeft op welke plekken zonne-energie gerealiseerd kan 
worden, toegepast?  

3. Wil het college toezeggen dat initiatieven voor zonnevelden in de open ruimte eerst 
voor een principetoestemming aan de gemeenteraad worden voorgelegd zolang nog 
geen beleid op dit vlak is vastgesteld?  

4. Voor de CDA-fractie is participatie van de omgeving  een harde eis bij initiatieven op 
het gebied van zonne-energie in verband met lokaal draagvlak. In hoeverre is er 
sprake van participatie van omwonenden bij het zonnepark Willemsoord?  

5. Gezien het resultaat van het onderzoek van de Business Club Steenwijkerland (flyer 
ingek. stuk raadsvergadering 9 okt.2018 nr 4.0) zijn er andere alternatieven verder 
onderzocht, zoals opschaling van Biomassa (IJsbeer Energie) en Agro Giethoorn?    

6. Wat zijn de criteria om als energiecoöperatie in aanmerking te komen voor een 
startsubsidie van 10.000 euro? 

Namens de fractie van het CDA Steenwijkerland, 
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Jan Vredenburg 
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